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 חבר -   מר הרצל יהודה

 חבר - מר אייל בר

 חבר -   מר אריה מיזלס

 סגל:
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 על סדר היום:

 .2017דו"ח מבקר העירייה לשנת  .1

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

ערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שלא מן המניין. על    ר:”י. פרץ, יו

אני אוסר על . לפני שאני מתחיל את הישיבה 2017סדר היום דו"ח המבקר לשנת 

צילום במהלך הישיבה. אז אם יש מישהו שמחזיק פה נייד, אני אוסר על זה וזאת 

 ההחלטה שלי והיא עפ"י חוק. אדוני יו"ר הועדה, בבקשה.
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כמו שלא כולם, אולי רובנו יודעים אני לא שימשתי כיו"ר הועדה לענייני ביקורת  ס. מושיאשווילי:

ורם צברי. אני קיבלתי את דוח הביקורת במועצה היוצאת, מי ששימש זה עו"ד י

של  2016, דוח ביקורת מפורט של שנת 17על הממונה על פניות הציבור לשנת 

 . 2017משרד הפנים ודוח שהכין לנו מבקר העירייה עו"ד אלישע שלם לשנת 

עיינתי בדוחות, אני מבקש לעבור על הפרוטוקולים שהועדה היוצאת הכינה, בסך  

. אז ככה הפרוטוקול בוועדה לענייני ביקורת דוח 17-ו 2018הכול זה נגע לשנת 

המליצה למועצת העיר בממצאי הדוח  2017הממונה על פניות הציבור לשנת 

 כדלקמן: 

וני עולה כי בתחום הטיפול . עפ"י ממצאי דוח פניות הציבור למוקד העיר1 

 פניות למוקד העירוני. 1,195 16-ו 17התקבלו בשנת 

. לפיכך המליצה הועדה להכין דוח ובו פירוט הסיבות לפניות התושבים בתחום 2 

התפעול על מנת לנסות ולהפחית פניות חוזרות. הפרוטוקול של הועדה לענייני 

החליטה הועדה מיום  2016ביקורת בעניין דוח ביקורת של משרד הפנים לשנת 

 לקבל את ממצאי הדוח וביקשה להוסיף לממצאים את הדברים כדלקמן: 30.5.18

. הם ציינו כי הביקורת לא מצאה ליקויים מהותיים בנושאים שנבדקו השנה. 1 

 .2016כלומר לשנת 

. בעניין מעקב אחר תיקון ליקויים הועדה קיבלה דיווח לפיו סקר נכסים מקיף 2 

 צוע. בשלבי בי

. לעניין ניתוח היקף חובות הארנונה של התושבים, הועדה ביקשה לוודא כי 3 

קיימת בקרה שוטפת לפתיחת הליכים משפטיים כנגד חייבים עפ"י לוח זמנים 

 מוגדר, כדי שלא לעבור את תקופת ההתיישנות. 

המליצה הועדה בעניין דוח  22.8.18בפרוטוקול הועדה לענייני ביקורת מיום  

 שהכין מבקר העירייה עו"ד אלישע שלם כדלקמן: 2017ורת לשנת הביק

הועדה לענייני ביקורת ממליצה למועצת העיר לקבל את ממצאי הדוח תוך שימת  

 דגש על יישום המלצות המבקר בתחום המוקד העירוני ואבטחת המידע.
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כאן סיימנו עם הפרוטוקולים. אני רק רוצה להוסיף שאני מקווה בעזרת השם  

וב מאוד אנחנו נקיים דיון בוועדה לענייני ביקורת ונראה מה התקדם בעניינים בקר

שכרגע הקראתי. עד לשנה הבאה אנחנו נקוה שנסיים עם זה ונדווח בנוגע 

 לדוחות שהיו. 

 מי מחברי הועדה עכשיו? צ. אסולין:

 חברי הועדה עכשיו זה מסיעת הילה שלם והצעירים. ס. מושיאשווילי:

 התושבים.  שלם:-ה. רובין

 התושבים. מהליכוד ועדנה.  ס. מושיאשווילי:

 טוב. ר:”י. פרץ, יו

 כמה אתם, חמש או ארבע? צ. אסולין:

ציון, תלך למזכיר ייתן לך את הרשימה של חברי הועדה אם אתה מתעניין לדעת  ר:”י. פרץ, יו

את החברים. הלאה. עזוב את הדו שיח הזה. יש עוד משהו שאתה רוצה להוסיף, 

 היו"ר?

 לא, זה הכול. ס. מושיאשווילי:

תודה רבה. אנחנו מאשרים את המלצות והסיכומים של ועדת הביקורת לדוח  ר:”י. פרץ, יו

, 30.5.18-כמפורט בפרוטוקולים המצורפים ה 2017לשנת  13המבקר מס' 

 . יש מישהו שמבקש להתייחס?22.8.18-ו 25.7.18

 כמובן. שלם:-ה. רובין

 .כן ר:”י. פרץ, יו

שאלה. מה הייתה הדחיפות לקיים היום ישיבה שלא מן המניין בנושא אישור  ר. דוד:

 הדוח?

 לא הבנתי. ר:”י. פרץ, יו
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 זימנו היום ישיבה שלא מן המנין לאישור דוח, ר. דוד:

 אתה עכשיו בתוך הישיבה, אם אתה לא שם לב. ר:”י. פרץ, יו

 נכון. ר. דוד:

 נו, אז איפה הבעיה? ר:”י. פרץ, יו

אני ביקשתי לשאול מדוע זימנו את הישיבה שלא מן המניין כשיש לנו ישיבה  ר. דוד:

 בשבוע הבא, 

עפ"י החוק צריכה להיות ישיבה שלא מן המניין. לא הבנתי. דוח שנתי צריך להיות  ר:”י. פרץ, יו

 בישיבה שלא מן המניין.

העניין של הדוח, באוגוסט השאלה בעצם היא אנחנו רואים שבאוגוסט נסגר כל  שלם:-ה. רובין

. אמורה להיות ישיבה שמן המניין בשבוע הבא ואז אנחנו באים ושואלים 2018

למה בעצם הקדימו את זה בשבוע גם את הישיבה שלא מן המניין וגם את 

 הישיבה שמן המניין.

 לא, את מדברת עכשיו על איזה פרוצדורה? אני לא מבין מה שאת אומרת.  ר:”י. פרץ, יו

 אני שואלת למה הקדימו את הישיבה, שלם:-ביןה. רו

לא הקדימו שום ישיבה. הישיבה הזאת שלא מן המניין נקבעה להיום, כמו שיש  ר:”י. פרץ, יו

 ישיבה מן המניין מיד אחרי הישיבה שלא מן המניין.

 אוקי. שלם:-ה. רובין

 והיא רגילה. ר:”י. פרץ, יו

רנו שיש ישיבות בימי רביעי הראשון של החודש. כי בתחילת הקדנציה באנו ואמ שלם:-ה. רובין

 מאז שאישרנו את זה, זה לא קרה. אז אני שואלת,

 לא, יש בקשות של חברים ברוב לפעמים לדחות את הישיבות. ר:”י. פרץ, יו

 אנחנו לא מודעים לזה פשוט. שלם:-ה. רובין
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 אז אנחנו ניידע אתכם אם יהיה צורך.  ר:”י. פרץ, יו

 אנחנו נשמח. שלם:-ה. רובין

 בסדר גמור. זאת הייתה השאלה? ר:”י. פרץ, יו

 זאת הייתה השאלה.  שלם:-ה. רובין

 אז תגידו ככה מהתחלה. היה קל מאוד. יופי. מי בעד? ר:”י. פרץ, יו

 רגע, לא סיימתי. שלם:-ה. רובין

 קדימה, בבקשה. ר:”י. פרץ, יו

ממצאי דוח בקרה  30.5.18צורפו פה שלושה פרוטוקולים, הראשון הוא של  נ. יעקובי:

לעניין מעקב אחר תיקון ליקויים. הועדה קיבלה דוח  2, לגבי סעיף 2016לשנת 

לפיו סקר נכסים מקיף בשלבי ביצוע. האם הדוח הזה כבר הסתיים? אנחנו בשנת 

 . זה שאלה לגבי הפרוטוקול הזה. 2019

, הועדה המליצה להכין דוח ובו פירוט הסיבות 25.7.18-ול משאלה לגבי הפרוטוק 

לפניות התושבים בתחום התפעול. האם הוכן דוח כזה? האם הכינו את הליקויים 

 החוזרים? אני חושב שזה מאוד חשוב. 

שום שהועדה ממליצה למועצת העיר לקבל את  22.8ולגבי הפרוטוקול של  

צות המבקר בתחום המוקד העירוני. ממצאי הדוח תוך שימת דגש על יישום המל

אני רואה שזה חוזר על עצמו. זאת אומרת אני יכול להסיק שזה בוצע או לא 

 בוצע. האם אפשר לדעת האם הדוחות קיימים?

 אוקי. יש עוד מישהו שמבקש להתייחס? ר:”י. פרץ, יו

וכמה דברים, כן. אני רוצה להתייחס לדוח עצמו שאני די הופתעתי לראות כמה  שלם:-ה. רובין

אחוז מהפניות לא מוצדקות  89-כמו שהיה ניתן להסיק מהעוגה שמצוירת שם ש

מהפניות מוצדקות. אני רציתי לשאול עפ"י איזה נתון החליטו מה מוצדק  11ורק 

 ומה לא. 



  04-8666313איגמי  30.01.2019מתאריך ישיבת מועצת עיר 

 30.1.2019ת עיר מיום ישיבת מועצ

 

7 

אחוז מהתושבים שפנו  89כאילו מה שנראה מכאן בעצם שתושבי קרית אתא,  

 שהם הלכו וביקשו זה משהו שהוא,למוקד זה היה באופן לא מוצדק, מה 

 את קוראת לא נכון את הפרוטוקול.  ר:”י. פרץ, יו

 אז אוקי. אז אני אשמח, שלם:-ה. רובין

 תקראי שוב. אז זה לא נכון מה שאמרת עכשיו. ר:”י. פרץ, יו

 אוקי. אז אני אשמח, שלם:-ה. רובין

ואני יודע שאת יכולה לקרוא טוב. אז זה לא נכון. לא משנה. את קוראת לא נכון  ר:”י. פרץ, יו

 תקראי את הדוח פעם נוספת. יש לך הערות, תבואי לוועדה תעירי.

 יעקב, המטרה שלי ושלך נראה לי הן תואמות. שלם:-ה. רובין

אם הן תואמות אל תשימי את האינטליגנציה של כולם פה במקום שאת חושבת  ר:”י. פרץ, יו

 שהם צריכים להיות. 

 ז אולי לי יש איזה חוסר הבנה,א שלם:-ה. רובין

 אחוזים שהם לא מוצדקים זה לא נכון. 89-ה ר:”י. פרץ, יו

 זה מה שכתוב, שלם:-ה. רובין

 אחוז מן התלונות טופלו בצורה מיטבית.  89מה שאת רואה שמה  ר:”י. פרץ, יו

 לא, רשום לא מוצדק. שלם:-ה. רובין

 אז תקראי את הדוח טוב.  ר:”י. פרץ, יו

 אני קראתי מצוין. שלם:-ןה. רובי

 אוקי. מצוין. לא חשוב. אבל עכשיו אנחנו, ר:”י. פרץ, יו

 אני באה ואומרת תלונות לא מוצדקות. שלם:-ה. רובין

 בסדר, אבל עכשיו זאת לא התשובה.  ר:”י. פרץ, יו
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 ואם הן טופלו אז אין פה, שלם:-ה. רובין

ן הזה בוועדה כמו שאמר היו"ר שהוא מתכוון מצוין. אז תינתן לך תשובה גם בעניי ר:”י. פרץ, יו

לעשות מעקב על העניין הזה במסגרת הועדה. אתם חברים בוועדה ויתאפשר 

 העניין הזה.

אחוז שהפניות לא מוצדקות בעיניי זה  89אוקי. אז אם זה הנתון שיש פה  שלם:-ה. רובין

 אבסורד. 

אבל את יודעת שזה לא נכון וזה טעות ואת חוזרת על זה ואני אומר לך זה לא  ר:”י. פרץ, יו

אחוז מן התלונות יושמו, בוצעו בצורה  89נכון. תקראי את הדוח שוב פעם. 

 מיטבית. 

 אולי התכוונו למילה אחרת, שלם:-ה. רובין

 יכול להיות. אז תקראי את הדוח. ר:”י. פרץ, יו

 אותה. אולי שווה לתקן שלם:-ה. רובין

 מבקר העירייה פה, הוא יכול לענות תשובה, לא? ר. דוד:

 תסתכל מה שכתוב שמה. ר:”י. פרץ, יו

 אבל הוא נמצא, ר. דוד:

 תודה רבה. כרגע זה המצב. מה עוד? ר:”י. פרץ, יו

 אז כרגע זה המצב. ולדעתי אם זה העניין שווה לשנות את המילה הזאת. שלם:-ה. רובין

 טוב את הפרוטוקול בבקשה ותסתכלי על מה אנחנו מדברים. תקראי ר:”י. פרץ, יו

 קראתי טוב את הפרוטוקול ורשום שם לא מוצדק.  שלם:-ה. רובין

 תקראי טוב.  מה כתוב? ר:”י. פרץ, יו

 אחוז לא מוצדק. 89רשום  שלם:-ה. רובין

 לאיזה תלונות? לאיזה תלונות? למי הופנו התלונות? ר:”י. פרץ, יו
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 שהגיעו למוקד. שלם:-ה. רובין

 למי הופנו? כתוב מהמוקד? ר:”י. פרץ, יו

 למוקד. שלם:-ה. רובין

 טוב, אז זה טעות, זה לא נכון. ר:”י. פרץ, יו

 אז סבבה, זה מה שאני באה ואומרת. שלם:-ה. רובין

 אוקי. אז זה לא נכון.  ר:”י. פרץ, יו

 אוקי. אז אני שמחה לשמוע כי המוקד, שלם:-ה. רובין

 נו, זה ברור לך אבל. כן.  ר:”י. פרץ, יו

 המשמעות שלו היא מאוד מאוד חיונית וחשובה. שלם:-ה. רובין

 בסדר. זה ברור. ר:”י. פרץ, יו

 אוקי. הנה אתה יכול לראות רשום פה לא מוצדקות פניות שהגיעו למוקד. שלם:-ה. רובין

 אוקי. ר:”י. פרץ, יו

כל בר דעת מבין את זה. דבר נוסף זה שבעצם רואים את כמות העלייה של  שלם:-ה. רובין

הפניות, שזה בעיניי מעולה. רואים שהתושבים בעצם משתמשים במוקד, יש 

משמעות למוקד, צריך להשקיע במוקד. אני רואה שכמות המשרות שם לצערי 

 קטנה מאוד. אני חושבת שצריך להשקיע, זה בעצם הממשק של השטח והקהילה

עם העירייה, ככה מבינים בעצם את הצרכים. אני מקווה שלא יסתכלו עוד פעם 

 על מה שהם באים ואומרים כדברים שהם לא מוצדקים. 

מעבר לזה שאני ראיתי כאן משהו שהוא גם אבסורד, שבעצם המבקר בא נתן  

אחוז מהם כמעט לא מומשו. אז אני אשמח  90-מגוון של המלצות ו 2016בשנת 

 הזה יהיה מטרה. זהו פחות או יותר. שגם לדבר

 יופי. ר:”י. פרץ, יו
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יש לנו את הדוח, אני מאוד אשמח שלא  2018רק עוד משהו אחד, אם מאוגוסט  שלם:-ה. רובין

יתנו לנו יומיים לעבור עליו. זה קצת מקשה להסתכל על זה לעומק. יש את זה 

רוא את זה כמה שיותר ביד, תנו לנו לעבוד. אנחנו פה בשביל התושבים, רוצים לק

זמן ולהבין לעומק. אז יומיים זה קצת מקשה, בכל זאת אנחנו מתנדבים ועובדים, 

 נשמח אם יהיה לפעם הבאה אפשרות לתת את זה יותר זמן מראש.

 כן. יש עוד מישהו שמבקש להתייחס? ר:”י. פרץ, יו 

בי הדוח הוא מדבר כן. אני מבקש רגע לחזור על עוד שני דברים. קודם כל לג נ. יעקובי:

הרבה על המוקד העירוני. אין ספק שהמוקד העירוני המקום הכי חשוב היום 

לתושב ברמת השירות, ברמת ההקשבה לתושב. וכמו שחברות וארגונים גדולים, 

ואני עובד חברת חשמל, שלוקחים על עצמם פרוייקטי ענק של שנת שירות, אני 

זושהי תוכנית דגל כזאת לשפר את חושב שכדאי שגם העירייה תיקח על עצמה אי

כל המערך של המוקד, כולל מעקב שלא קיים היום, אי אפשר לדעת כמה זמן 

מענה לתשובות, כמה זמן עונים לטלפון, מה זמן ההמתנה. כל הדברים האלה 

 שהם די חשובים, אולי אפילו לחשוב על שיטת תגמול. זה הערה לגבי המוקד.

ח עצמו של ביצוע התקציב הרגיל לגבי החובות הערה לגבי המשך ליקויים מהדו 

 עובדי העירייה שאנחנו רואים שזה גדל, וזה לא תוקן. 22של הארנונה של 

ודבר נוסף לגבי התב"רים, לפי חוזר מנכ"ל לכל תב"ר אמור להיפתח חשבון  

, שלוש שנים כבר, מה קורה עם זה? איפה 2016-נפרד. אנחנו מדברים פה מ

 אנחנו עומדים?

טוב. הנושאים שאתה דיברת עליהם בהתחלה הם נמצאים בתוך תהליך, הם  ר:”פרץ, יוי. 

ייושמו ואתם תשמעו על זה בוועדה לביקורת. תבקשו גם לראות את המעקב 

 ליישום כל משמעות הדוח שהייתה. 

בנושאים שאתה העלית עכשיו אז אנחנו עובדים עפ"י ההוראות במשרד הפנים,  

חנו מתווכחים איתה בנושא הזה של פתיחת תב"רים ולכן יש איזושהי לקונה שאנ

פתיחת תב"ר שאנחנו מיישמים אותה היא תהיה כך. הויכוח הוא עניין 

פרוצדוראלי, אנחנו לא מקבלים את ההערות האלה כי יש לזה איזשהו סימן 
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בתחום מקצועי של ראיית החשבון ברישום של זה, ואנחנו לא מוכנים לקבל את 

 זה. 

נים גם כן איתנו. זו מחלוקת שנמצאת בתוך המערכת, זה לא משהו משרד הפ 

שמעיד על התהליכים. פתיחות התב"ר שלנו הם מאוד שקופים והכול פתוח וברור 

 וכל תב"ר כאן נבחן ע"י כאן החדר הזה של מועצת העיר.

 בעד. אייל, אתה נמנע? 11מי בעד? כמה היו בעד? סליחה, שוב פעם.  

 נמנע. א. בר:

 נמנע. אז מי נמנע? אחד נמנע. מי נגד?  ר:”פרץ, יוי. 

 אני מבקש לציין את השמות שלנו כמתנגדים.  נ. יעקובי:

 נגד. סיעת שלם נגד.  3-נמנע ו 1בעד.  11שלושה נגד. שוב נספור רק מי בעד.  ר:”י. פרץ, יו

מאשרים את ההמלצות והסיכומים של ועדת הביקורת אז אני חוזר על ההחלטה:  

, 30.5.18כמפורט בפרוטוקולים המצורפים:  2017לשנת  13המבקר מס'  לדוח

 תודה רבה.  סיעת שלם.-נגד 3נמנע,  1בעד,  11. 22.8.18, 25.7.18

 

 סוף הישיבה
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 נוכחים:

 חברים:

 ראש העיר  -   מר יעקב פרץ

 סגן ומ"מ ראש העיר -  עו"ד מימון טולדנו

 חברה -  גב' עדנה שטרניק

 חבר -  מר רועי בן שלוש

 חבר -   מר ציון אסולין

 חבר -   מר אריה נחום

 חבר -  עו"ד סימון מושיאשווילי

 חבר - מר רואי דוד

 חברה -  שלם-גב' הילה רובין

 חבר -   מר ניר יעקובי

 חבר  -   מר עופר מועלם

 חבר -   עופר ברבימר 

 חברה -  ברגר-עו"ד עטרה מירב

 חבר -  עו"ד עמנואל סולומונוב

 חבר -   מר הרצל יהודה

 

 ישיבת מועצת עיר מן המניין קרית אתא 

 תשע"ט כ"ד בטבת ,  30.1.2019 ד', ביום
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 חבר - מר אייל בר

 חבר -   מר אריה מיזלס

 סגל:

 מנכ"ל העיריה - מר בני חזן

 היועצת המשפטית  -   עו"ד קרן רוזליס

 היועץ המשפטי  -   עו"ד יוסף סגל

 העירייה מבקר -   מר אלישע שלם

 מ"מ גזבר -   מר רונן רוזנפלד

 יועצת רה"ע למעמד האישה -   גב' פרידה אורן

 עוזרת רה"ע -  גב' סימה הירשל

 

 על סדר היום:

 תיקון לפרוטוקול. .1

 הצעה לסדר יום. .2

 תשובה לשאילתות. .3

 אשרור קריטריונים למחיקת חובות. .4

 , עפ"י פרוטוקול הועדה מיום 2019תקציב  –אישור תמיכות למוסדות ציבור  .5

 14.1.19. 

 מינוי נציגי העירייה בדירקטוריון החברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא בע"מ. .6
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)יעוץ  מינוי גזבר לעירייה בהתאם לפקודת העיריות ולחוק הרשויות המקומיות  .7

לחוזר מנכ"ל משרד  אחוז משכר מנכ"ל, בהתאם  85-95, לפי שכר של 1975 –משפטי( תשל"ו 

 הפנים. 

 מינוי יו"ר ועדת רווחה )רשות( והרכבה. .8

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המניין.  ע:”י. פרץ, רה

 

 תיקון לפרוטוקול .1

הצעה  1לסעיף  אנחנו מתייחסים לתיקון פרוטוקול בסעיף הראשון. בהצבעה ע:”י. פרץ, רה

נגד. ההצעה לא הועלתה  10נמנעים,  3בעד, סיעת שלם.  3לסדר צריך להיות 

לסדר היום. כל שאר ההערות לפרוטוקולים בהתאם לנהלים ולהנחיות שבפקודת 

 העיריות. אנחנו רק תיקנו ומסרתי את ההודעה.

 אפשר לציין מה נושא ההצעה? ר. דוד:

ד ברור לגבי העניין. הצעה לסדר הייתה אחת. אנחנו לא הנושא היה מאוד מאו ע:”י. פרץ, רה

 נחזור על זה.

 לא, לא צריך לחזור. שלם:-ה. רובין

 זה מופיע בפרוטוקול.  ע:”י. פרץ, רה

 הצעה לסדר יום .2 

 הצעה לסדר, הילה שלם בבקשה. 2סעיף  ע:”י. פרץ, רה

 תה רוצה,שלחנו כמה וכמה הצעות לסדר. השאלה איזה מתוכן א שלם:-ה. רובין
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הנה, אז את רואה, אז את רוצה הרבה זמן לשבת וללמוד את דו"ח הביקורת  ע:”י. פרץ, רה

ובעצם את מתעסקת בדברים אחרים. אז בסדר, אז יש לך מספיק זמן. אבל לא 

 חשוב.

 לא, שלחנו אותם מזמן, שלם:-ה. רובין

כן, כן. ממש מזמן. כן. אז הצעה לסדר יום, יש לך את המובילות והסייעות  ע:”י. פרץ, רה

בצהרוני קרית אתא ולאחר מכן הצעה נוספת שאגיד לך אותה. אז בבקשה 

 צהרונים. 

 דרך אגב היא הוגשה, שלם:-ה. רובין

עכשיו מה שאני מבקש אנחנו לא מעלים את הנושא לסדר היום ולכן את לא  ע:”י. פרץ, רה

על הנושא, אלא את מדברת בתמצות רב מדוע את רוצה בעת הזאת מדברת 

 להעלות את זה לסדר היום.

 דקות להצגת, 10 נ. יעקובי:

לא, לא. אתה מציג את העניין להסביר למה אתה רוצה להעלות את זה לסדר  ע:”י. פרץ, רה

היום עכשיו. אנחנו נצביע אם אנחנו מעלים לסדר היום. אם תקבלו רוב להעלות 

 דקות להציג את הנושא. 10דר היום יינתן לכם לס

 זה לא מה שרשום בפקודת העיריות.  שלם:-ה. רובין

זה פקודת העיריות. בינתיים אני מנהל את הישיבה ואם זה לא נכון, זה כך. את  ע:”י. פרץ, רה

 תסבירי למה את רוצה להעלות את הנושא לסדר היום עכשיו. 

 שומע.אני מופתע ממה שאני  נ. יעקובי:

 אבל זה כך. ע:”י. פרץ, רה

 דקות, 10בפקודת העיריות רשום במפורש שיש לנו  נ. יעקובי:

 דקות אם הנושא הזה יועלה. כן, בבקשה. 10יהיה לכם  ע:”י. פרץ, רה

 ניר מציג את הנושא. שלם:-ה. רובין
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 מי מציג את הנושא? ע:”י. פרץ, רה

 ניר יעקובי. שלם:-ה. רובין

אנחנו מעלים הצעה לסדר היום על הקמת צוות שיפעל לגבי המובילות והסייעות  נ. יעקובי:

בצהרוני קרית אתא. בגלל הזמן הקצר שלי אני רוצה לומר שלצערי עקב בעיות 

רבות חוזרות ונשנות שקורות בצהרוני קרית אתא מבחינת המקצועיות של 

מקצוע של המובילות ושל הסייעות שרובן, הרוב המוחלט, ללא השכלה, ללא 

 התחום הזה וגם הן לא מקצועיות וללא ניסיון קודם. 

לצערי מתחילת שנת הלימודים הנוכחית כבר הוגשו שלוש תלונות במשטרה נגד  

 סייעות ואחת מהן היא חמורה מאוד,

טוב, אנחנו לא נכנסים לנושא בבקשה. עכשיו תתמצת מדוע אתה רוצה שנעלה  ע:”י. פרץ, רה

 בעת הזאת.

 הוא מתמצת ומסביר את החומרה. שלם:-ה. רובין

 כן. ע:”י. פרץ, רה

אני מתמצת ואני מבקש בעצם ממועצת העיר להחליט שהצהרונים יעלו לסדר  נ. יעקובי:

היום על מנת לטפל בכל הבעיות הבוערות בנושא הזה באופן שוטף ומיידי על 

לבנות מנת לקבוע נהלים והנחיות לקליטה מקצועית לכלל המובילות והסייעות, 

תוכנית הכשרה שנתית לכלל המובילות והסייעות, ליצור תוכנית שתשמר את 

העובדים האלה, את העובדים המקצועיים, לבצע רענון של נהלים ולשפר את אופן 

 ההעסקה שלהם ואת התנאים ואת רווחתם. 

מאה אחוז. אני אשיב לך על הבקשה שלך להעלות לסדר היום את הנושא כדי  ע:”י. פרץ, רה

שהחברים קצת יקבלו אור לעניין. מזה מספר שנים מפעילה עיריית קרית אתא 

באמצעות רשת המתנ"סים העירונית צהרונים לילדי העיר. עם החלת חוק בנושא 

לפני כשנתיים בחרה העירייה לקחת אחריות על חינוך ילדי העיר ולהפעיל את 

וכל לעמוד מקרוב מערך הצהרונים העירוני ע"י רשת המתנ"סים וזאת על מנת שנ

 אחר הפעילות החינוכית. 
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בשל העובדה כי החוק הוחל בו זמנית על כלל הרשויות בארץ נוצר צורך רב  

באיוש משרות ותקנים של מובילות, גננות וסייעות לצהרונים. העירייה ורשת 

המתנ"סים פעלו בתוך פרק זמן קצר לאייש ולהפעיל את כלל מערך הצהרונים 

 ושבי העיר.עפ"י הביקוש של ת

יש להדגיש כי רשויות ברחבי הארץ בחרו להפעיל באמצעות מפעיל חיצוני את  

מערך הצהרונים ובכך להסיר אחריות ישירה למתן שירות זה. אנו מתוך תחושת 

שליחות ורצון לפעול למען ילדי העיר לקחנו על עצמנו לעסוק באופן יום יומי 

 9צהרונים עפ"י החלוקה,  35בחינוך ילדי העיר, בשנה שעברה פעלו בעיר 

 צהרוני בגני הילדים. 26-ב' ו-צהרוני כיתות א' ו

 39-צהרונים בכיתות א', ב' ו 15צהרונים עפ"י החלוקה של  54השנה פועלים  

צהרונים בגני הילדים. אנו צופים גידול במספר הצהרונים בשנה הבאה ועל כן אנו 

 כי הטוב ביותר. עורכים רישום מוקדם בכדי לתת את המענה החינו

סגל המובילות והסייעות נבחר עפ"י נוהלי קליטה ובפיקוח גורמי המקצוע.  

בצהרוני כיתות א', ב' מבוצע פיקוח ע"י משרד החינוך ובצהרוני הגנים, פיקוח של 

רשת המתנ"סים. הרשת גם מפעילה מערך בקרה חיצוני לבדיקת מערך 

 תית.הצהרונים הן ברמה הפדגוגית והן ברמה הבטיחו

דוחות הביקורת נסקרים ונבחנים ע"י גורמי מקצוע וזאת בכדי לתת את השירות  

הטוב ביותר. מערך ההשתלמויות של צוותי ההוראה בצהרוני כיתות א', ב' נקבע 

ע"י משרד החינוך ואילו בצהרוני גני הילדים ניתנת תוכנית השתלמויות מקיפה 

 עיים לצרכים החינוכיים.שעות הכוללת מגוון רחב של תכנים מקצו 60של 

בנוסף לזאת עוברים כלל הצוותים החינוכיים בנוסף, סליחה. בנוסף לזאת עוברים  

כלל המובילות והסייעות בצהרונים השתלמויות חינוכיות נוספות וכן קורסי עזרה 

 ראשונה, תקשורת עם הורים וילדים והנגשת תכני לימוד ברמה מקצועית גבוהה.

ויסה תזונאית מומחית ודיאטנית קלינית אשר פועלת באופן אל מערך הצהרונים ג 

שוטף לניטור וקביעת מערך התזונה בצהרונים תוך שיתוף ומעורבות הורים 
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בתהליך. הצוותים החינוכיים עוברים תהליך מתמשך של התמקצעות מתוך 

 ראיית עולם להעניק את החינוך הטוב ביותר וברמה הגבוהה ביותר לילדים.

ת אתא תהדוף כל ניסיון לערב שיקולים פוליטיים בחינוך ילדי העיר, עיריית קרי 

ובוודאי שלא תאפשר לערב שיקולים שאינם חינוכיים. יש להדגיש, וזה חשוב 

שקלים לכל  300-שאתה יודע את זה, כי עיריית קרית אתא מממנת, מסבסדת כ

במקום ₪  635ילד בצהרוני גני הילדים בעיר לחודש, כך שהתשלום לכל ילד הוא 

 לחודש. הסבסוד נועד להקל על תשלומי ההורים ורווחת הילדים. ₪  935

במכלול השיקולים המפורטים אנו מבקשים להסיר את ההצעה מסדר היום. לא  

 להעלות כמובן,

 אין שם קשר. שלם:-ה. רובין

לא להעלות את הצעה לסדר היום. אין קשר. ולכן מי בעד להעלות את ההצעה  ע:”י. פרץ, רה

 לסדר יום? 

 חברים, מדובר פה בילדים קטנים, מדובר על צוותים מקצועיים. נ. יעקובי:

אתה אל תדבר על דבר שאתה לא אחראי לו ואני מבקש ממך, אתה מדבר על  ע:”י. פרץ, רה

פה הזאת כשאין לך את הכלים גופים מקצועיים ואתה לא רשאי לדבר בש

המקצועיים להגיד את זה. טוב, אנחנו לא מתווכחים. מי בעד להעלות את 

 בבקשה. שלושתכם בעד. מי נגד?   ההצעה?

 כנראה זה לא כל כך חשוב. שלם:-ה. רובין

נמנעים. תודה רבה. הנושא לא עולה  3נגד להעלות. מי נמנע?  9מאה אחוז.  ע:”י. פרץ, רה

 לסדר היום.

אם אנחנו לא יכולים להעלות פה שום דבר לסדר היום, אז למה אנחנו מתכנסים  נ. יעקובי:

 פה? 

 זאת הצעה של אופוזיציה ולא של הקואליציה, אז פוסלים אותה, ר. דוד:

 יש דבר, אייל,  ע:”י. פרץ, רה



  04-8666313איגמי  30.01.2019מתאריך ישיבת מועצת עיר 

 30.1.2019ת עיר מיום ישיבת מועצ

 

19 

 תשאל את החברים למה בעצם לא לבוא ולדון פה? שלם:-ה. רובין

רגע, הילה. אני גם חייב להגיד לך שלא נעים לראות שראש העיר מתייחס  א. בר:

 ברצינות ואת מגחכת. 

 אוקי. שלם:-ה. רובין

 באותה נשימה. יש פה אדם שהרוויח משהו בחיים שלו. א. בר:

 בוודאי, אין שאלה בכלל. שלם:-ה. רובין

מישהו רוצה להעלות ואני אומר בואו נגיד זה לא בעת הזאת, זה פרטני מדי. אבל  א. בר:

 פה הצעה, או אומרים שיש מועד אחר שזה עולה. 

 נכון. שלם:-ה. רובין

 אבל בכלל לא, למה לא? למה לא?  א. בר:

 או אולי, או אולי אני חושב כמו שדרשו כאן לקבל, ס. מושיאשווילי:

 מרחב יתר על המידה. בכלל לא? א. בר:

לה את העניין הזה. אנחנו עובדים יום יום בעשייה יופי, אייל, אני שמח שאתה מע ע:”י. פרץ, רה

החינוכית. כמו שפירטתי וכפי שקראתי את זה בכוונה בקפידה כדי לא לגלוש, 

אייל שנייה רגע. אייל, בבקשה, אני מאוד מבין מה שאתה אומר. כדי לא לגלוש 

 יתר על המידה בחרתי בקפידה לדבר רק בתמצית למה שנעשה.

כולם יודעים על הדברים שנעשים. אנחנו מסבסדים פה השקעות עתק בתחום  

 החינוך וכל נושא כזה אנחנו מיד נרתמים לו, וכולם יודעים את זה. 

לעשות חוכא והיתלולא מדברים רגישים כל כך של ילדי העיר, רגישים כל כך  

שר אותו. במועסקים, רגישים כל כך בנותני שירות אישית זה דבר שאנחנו לא נאפ

אנחנו כן נקבל כשאנחנו נראה דברים אמיתיים, תלונות ענייניות. כשאנחנו נקבל 

דברים שבהם אנחנו יכולים לטפל בשוטף והמערכת שלנו יודעת לשמוע את 

כולם, הדלת שלנו פתוחה לכולם, גם לחברי מועצת העיר שחושבים שהם יכולים 
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ות של או הגשה ולא התרסה להאיר את עינינו והם יכולים לעשות את זהב אמצע

א' את ההערות כדי שנוכל לתקן אם יש -וכל מיני ניסיונות, אלא לבוא ולהאיר ב

 מקום לתקן. 

 אז אני מאיר, נ. יעקובי:

 כרגע אנחנו לא מאשרים, אני כרגע רק,  ע:”י. פרץ, רה

 ,עשרות מובילות לא יודעות עזרא ראשונה, עשרות מובילות לא מבינות למה נ. יעקובי:

 אל תביא נתונים שאתה לא יודע אותם. טוב, הנושא נגמר. הלאה. ע:”י. פרץ, רה

הצעה לסדר הבאה, הצעה לסדר הקמת צוות שיפעל לביטול ומניעת הקמת  

 תחנות כוח פרטיות. בבקשה להסביר מדוע בעת הזאת ורק אחר כך נדון, אם כן.

כל יזם יכול להקים תחנת ממש בקצרה. עקב הרפורמה בחברת החשמל עכשיו  נ. יעקובי:

תחנות כוח באזורנו, ברמת יוחנן, בקיבוץ  4כוח פרטית. כרגע מתוכננות לקום 

 אפק, במסריק ומילוטל, מילוטל זה מול מסריק. 

מדובר בתחנות כוח אמנם קטנות, ובגלל שהן קטנות הן צריכות לעבוד במחזור  

ם. מחזור פתוח זה פתוח, לא מחזור משולב. אני לא אלאה אתכם בפרטים טכניי

אומר תחנה קטנה עם ארובה נמוכה, חייבת להיות נמוכה, שגזי הפליטה 

מעלות. עכשיו תחנת גז  500אוטומטית יוצרים טמפרטורה מאוד גבוהה של 

המשמעות היא שריפת גזים, זאת אומרת או דלקים או גז טבעי. שלא יטעו את 

 אף אחד מכם. 

תי תחנות כוח בבז"ן, זה משהו שצריך בנוסף מדובר על שחלוף ושדרוג של ש 

לדון עליו בנפרד. לא יודע אם זה טוב או רע, אבל המטרה היא לחבור לפורום 

שקיים של ראשי הערים של דוקורסקי וצור שמתנגדים לכל מהלך של הקמות 

תחנות כוח באזור שלנו. יש מספיק זיהום בסביבה. רק השבוע בז"ן הגישה 

 ממה שהיום הם מזהמים.  8פי , 8בקשה להיתרי פליטה פי 
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כל המטרה, ואני לא מקריא, כל המטרה של ההצעה לסדר זה בקשה מכם  

לפחות להקים צוות מטעם העירייה שיתנגד וילחם בכל מהלך של זיהום באזור 

 שלנו. אנחנו חיים באזור מספיק מסוכן.

ומאמצים רבים  תודה. אני אשיב לך כך: עיריית קרית אתא משקיעה משאבים ע:”י. פרץ, רה

בטיפול, מניעה והתמודדות אל מול סוגיות איכות הסביבה. הקרבה הבלתי 

הגיונית של מפעלים מזהמים ומסוכנים לריכוזי אוכלוסיה בליבת המטרופולין 

מהווים עבורנו אתגר מהותי וחשוב ואנו נוקטים מזה שנים רבות במירב האמצעים 

נו בנושאים אלה. כחלק מפעילות זו על מנת לפעול במגוון הכלים העומדים לרשות

ועם קבלת מידע על הכוונה להקים תחנת כוח בסמוך לקרית אתא זימנו וקיימנו 

ישיבת עבודה דחופה עם השר להגנת הסביבה זאב אלקין, הפגישה נערכה 

בעירייה בהשתתפות השר וצוות משרדו שכלל את מנהלי אגף התכנון במשרד, 

ן במחוז, יועצי השר, עובדי המחוז במשרד מנהלי המחוז, מנהלי אגף התכנו

להגנת הסביבה והצוות המקצועי בעירייה, הצגתי בפני השר אלקין את 

הבעייתיות בהקמת תחנות כוח חדשות בסמיכות לערים בקריות ובין היתר גם 

 לקרית אתא. 

הטענה המרכזית הייתה כי לא קיימים כללים ברורים להקמת תחנות כוח לייצור  

האזור עצמו רווי במפעלים מסוכנים. לטענתנו תוספות של תחנות חשמל וכי 

 לייצור חשמל רק יגבירו את מיקום המפעלים ואף עשויים להרחיב את פעילותם.

אמר כי המשרד אינו מכיר את התוכניות להקמת תחנת כוח באזור וכי  השר אלקין 

הנושא לא הגיע כלל לוועדות התכנון השונות לקבלת אישורים. רק מעת הגשת 

 התוכניות לאישור ניתן להגיש התנגדויות לביצוע.

בהמשך לבקשתי השר הורה למנכ"ל משרדו לבחון אפשרות להכנת מסמך  

מתאימים לאיתור אתרים להקמת תחנות כוח תוך  מדיניות שימליץ על כללים

שמירה על בריאות הציבור ואיכות הסביבה. ביקשתי מצוות המחוז במשרד 

להגנת הסביבה לעקוב אחר המצב מקרוב בכדי שנוכל לפעול למניעת קביעת 

 עובדות בשטח.
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העירייה פועלת מול הדרגים הגבוהים ביותר במשרד להגנת הסביבה ועומדת  

ר הפעילות בנושא. ככל שתידרש לעניין תפעל העירייה ככל שביכולתה מקרוב אח

 על מנת להתנגד להקמת מקורות פליטה נוספים בסמיכות לעיר. 

 אז העירייה כן מתנגדת. צ. אסולין:

איזו שאלה. מתי העירייה לא התנגדה לדברים כאלה? אבל כרגע זה הנושא,  ע:”י. פרץ, רה

 9בעד. מי נגד?  5בעד להעלות את הנושא? אנחנו לא מעלים את הנושא. מי 

  נמנע. הנושא לא עולה לסדר היום. 1נגד. מי נמנע? 

 הבריאות של התושבים, שלם:-ה. רובין

 האחריות של התושבים, תפסיקי עם הפתוס, ע:”י. פרץ, רה

 זה לא פוליטיקה בכלל, שלם:-ה. רובין

 מה את אומרת?  ע:”י. פרץ, רה

 ליטיקה.זה לא פו שלם:-ה. רובין

 את אחראית יותר ממני לנושא של זיהום?  ע:”י. פרץ, רה

 )מדברים ביחד(

 איפה את רואה זיהום? עוד אין תחנה, איפה את רואה זיהום? ע:”י. פרץ, רה

 אבל זה הולך לקרות, שלם:-ה. רובין

 איך את אומרת שהולך לקרות כשאין תוכנית אפילו מפורטת שהוגשה?  ע:”י. פרץ, רה

 אנחנו רוצים לעשות, שלם:-ה. רובין

 אבל אנחנו נגד. לא ברור לך? ע:”י. פרץ, רה

 למה? למה? שלם:-ה. רובין

 תמשיכי בהתנהגות.  אז יופי. אז יאללה, את רוצה לעשות פוליטיקה? ע:”י. פרץ, רה
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 איזה פוליטיקה? אנחנו מתנדבים פה, יעקב. שלם:-ה. רובין

 פה בשבילך.את מתנדבת? גם אני מתנדב  ע:”י. פרץ, רה

 אוקי. שלם:-ה. רובין

 ואני עושה פה את העבודה ואני נבחר ציבור כמוך. ע:”י. פרץ, רה

 נכון. שלם:-ה. רובין

יופי. ואנחנו יכולים לעשות את העבודה נהדר כשאת תגלי שותפות מלאה. לא  ע:”י. פרץ, רה

 להיכנס ללכת ולהתחיל לצעוק ברחוב ולספר סיפורים ולהעלות אנשים ולשקר

אנשים, תדברי אמת. אנחנו יודעים להתמודד עם הדברים האלה בצורה נכונה. 

 זהו. סיימנו. אנחנו עברנו לסדר היום. 

 יעקב, אתה טוען, שלם:-ה. רובין

 זה מה שאת עושה. זה מה שאת עושה, אני שומע היטב. ע:”י. פרץ, רה

 

 תשובה לשאילתות .3

, אדוני ראש העיר, האם ישנם הסכמים 1מס'  תשובה לשאילתות. שאילתא ע:”י. פרץ, רה

קואליציוניים אשר הועלו על הכתב בינך ובין סיעתך לסיעות המועצה המרכיבות 

 את מועצת העיר? רואי דוד. התשובה לא. 

 מדוע אין הסכמים קואליציוניים כתובים? ר. דוד:

 אדוני ראש העיר, מדוע העיריה מוותרת על מקום, ע:”י. פרץ, רה

 מותר לנו לשאול שאלה.  שלם:-יןה. רוב

 שמעתי. אמרתי לא. ע:”י. פרץ, רה

 לא, אני שואל מדוע אין הסכמים, ר. דוד:
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אמרתי לא, כי אני לא רוצה. אדוני ראש העיר, מדוע העירייה מוותרת על מקור  ע:”י. פרץ, רה

הכנסה משמעותי מפרסום שלטי חוצות המוסדרים באמצעותה ו/או ע"י זכיין אשר 

 ל אותה תחת תנאי מכרז מקובלים? יפעי

בהליך הסדרה  2018התשובה היא עיריית קרית אתא החלה בחודש יולי  

 לפרסום במרחב הציבורי. תודה.

אבקש לדעת מה הן העלויות הכוללות והסופיות של בנין העירייה החדש ולהבין  

 איך ייראה שיבוץ ואכלוס,

 אנחנו לא שומעים את מה שאתה, שלם:-ה. רובין

ואכלוס החדרים בכלל הבניין החדש. תקציב בנין העירייה אושר במועצת העיר,  ע:”י. פרץ, רה

 מבנה העירייה נבנה עפ"י פרוגראמה מאושרת מראש. 

 נכון, אבל, שלם:-ה. רובין

 תושבי גבעת רם, ע:”י. פרץ, רה

הולכות שנייה. מותר לי להגיב לתשובה שלך. אני אשמח לדעת איזה מחלקות  שלם:-ה. רובין

 להיות בבניין.

 טוב. תושבי גבעת רם מוחים מזה תקופה ארוכה על הכביש הסואן החוצה, ע:”י. פרץ, רה

 יש פקודת העיריות, שלם:-ה. רובין

 אמרתי לך פרוגראמה ותשימי לב מה אני מקריא. ע:”י. פרץ, רה

 אשמח לראות אותה. שלם:-ה. רובין

 תבקשי תקבלי.  ע:”י. פרץ, רה

 אוקי. ם:של-ה. רובין
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תושבי גבעת רם מוחים מזה תקופה ארוכה על הכביש הסואן החוצה מרכז  ע:”י. פרץ, רה

מסחרי שכונתי, גני ילדים ובית ספר מרכזי ומבקשים מזה זמן רב התקנת פסי 

 האטה. אשמח לדעת מתי בפועל פסי האטה יותקנו. 

פני במפגש שערכתי עם התושבים נעניתי לבקשתם. הנושא נמצא בתכנון ל 

 ביצוע.

 אתה יכול להגיד בערך הערכה מתי זה יהיה? שלם:-ה. רובין

 בקרוב מאוד. ע:”י. פרץ, רה

 פסי האטה בקרוב מאוד. אוקי. שלם:-ה. רובין

אדוני ראש העיר, בישיבה שהתקיימה עמך ועם התושבים התחייבת שהקיצוץ  ע:”י. פרץ, רה

אתא במספר חוגים  שביקש לבצע מר אדרי איציק, מנהל המתנ"ס קרית

המתקיימים בצהרונים משני חוגים בשבוע לאחד יבוטל ואכן הקיצוץ בוטל. מדוע 

השנה הקיצוץ שוב חזר על עצמו ומר אדרי איציק מסרב לקיים שני חוגים בשבוע 

 לילדי הצהרונים למרות התחייבותך? 

יג אחוז מהצהרונים מתקיימים שני חוגים ובצהרונים בהם לא ניתן להש 90-בכ 

חוגים מתאימים ניתנת פעילות תרבותית משלימה, כגון הצגות תיאטרון ומופעי 

 מוסיקה. 

 ממתי? שלם:-ה. רובין

 שאילתא: תוכנית חוג, ע:”י. פרץ, רה

 מתי התחיל, שלם:-ה. רובין

 מתחילת השנה. ע:”י. פרץ, רה

 השבוע? שלם:-ה. רובין

שרד החינוך מעניק לתלמידי הצפון מתחילת השנה. תוכנית חוג לכל ילד. מ ע:”י. פרץ, רה

בכיתה ד', ה' בכל הרשויות המקומיות חוג חינם לבחירתו. בתוכנית יינתנו מספר 
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שקל עבור כל תלמיד, והתלמידים ישתתפו  1,290חוגים. משרד החינוך יממן 

 שקלים לחודש.  10בעלות דמי רצינות בעלות של 

ת ברצף שלא מן העניין. מדוע היא לא מופעלת בעירנו? ויש עוד כמה שאלו 

תוכנית חוג לכל ילד מופעלת ע"י משרד החינוך רק במחוז צפון. קרית אתא כמו 

 כל יתר הקריות נכללות במחוז חיפה של משרד החינוך. תודה רבה. 

 

 אשרור קריטריונים למחיקת חובות .4

הקריטריונים, אלה אשרור קריטריונים למחיקת חובות. אנחנו העברנו לכם את  ע:”י. פרץ, רה

הקריטריונים של משרד הפנים. מישהו רוצה להעיר על הקריטריונים של משרד 

 הפנים. מי בעד?

הקריטריונים הם לא עפ"י החוק. חסר פה סעיף של ההתראה ללקוח. מה שרשום  נ. יעקובי:

פה זה קריסת התושב. יש התראה, קודם כל צריך להחליט על חוק חלוט. מתי 

ק חלוט, מה, מגיעים לחוק התיישנות? אחרי התראה יש כתב מחליטים על חו

הרשאה לגבי משהו, צריך ללכת ולהתריע ולגבות את החוב. אבל לפי מה שרשום 

 פה יש התראה, מיד יוציאו הליכי גביה, סליחה,

כתוב מחיקת חובות אבודים. אתה מבין על מה אנחנו מביאים את הקריטריונים?  ע:”י. פרץ, רה

 ות אבודים. למחיקת חוב

אבל לפני שמוחקים חובות אבודים יש תהליכים שצריך לבצע, לנסות לגבות  נ. יעקובי:

 אותם. 

  אה, ולרגע אחד חשבת שלא עשו את זה? ע:”י. פרץ, רה

 כן. נ. יעקובי:

 אני לא מבין. זה קריטריון. אנחנו קוראים את הקריטריון. ע:”י. פרץ, רה

  חסר פה משהו בתהליך. נ. יעקובי:
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התהליך קיים במסגרת הגביה הרגילה, כל תהליכי הגביה זה תהליך של שנה,  ע:”י. פרץ, רה

 3בעד. מי נגד?  10שנתיים ושלוש. ואלה התבחינים למחיקת החוב. כן, מי בעד? 

 תודה רבה.  נמנעים. 2סיעת שלם. מי נמנע? -נגד

 

 הועדה מיום , עפ"י פרוטוקול 2019תקציב  –אישור תמיכות למוסדות ציבור  .5

14.1.19 

עפ"י פרוטוקול הועדה מיום  2019אישור תמיכות למוסדות ציבור תקציב  ע:”י. פרץ, רה

. אנחנו העברנו לכם את הפרוטוקול של ועדת התמיכות. יש מישהו 14.1.19

 שרוצה להתייחס?

 כן, בבקשה. ר. דוד:

 כן. ע:”י. פרץ, רה

אנחנו קיבלנו את החומר הזה לפני שבוע וחצי. מיד עם קבלת החומר פנינו לגזבר  ר. דוד:

העירייה, ליועצת המשפטית ולמנכ"ל העירייה לבקש את ההנמקות להחלטה. מה 

 שקיבלנו זה לא פרוטוקול, זה סיכום המלצות. 

אנחנו לא ראינו את הפרוטוקול המלא, לא יודעים מה הייתה הבקשה, מה הוגש.  

ב הזה האם הוא נמוך, האם הוא גבוה. אין לנו שום יכולת לקבל החלטה התקצי

 איך להצביע במקרה כזה שלא קיבלנו את כל החומרים.

אני רוצה להתייחס. אנחנו בעד תמיכות, אנחנו בעד פיתוח של העיר, אנחנו בעד  שלם:-ה. רובין

 די. למנף את הספורט. אני לא יודעת פשוט אם זה מעט מדי, אם זה הרבה מ

אני לא מאמינה באמצע, אם אנחנו הולכים על משהו אז בואו נהיה הכי טובים.  

ואם אנחנו באמצע אז אולי לא להשקיע בזה. פשוט ממה שיש כאן קשה לי 

 להתייחס. 
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יש עוד מישהו שמבקש להתייחס? טוב. הנושא של הועדה המקצועית לתמיכות  ע:”י. פרץ, רה

יצאה מידה של מועצת העיר כדי למנוע זילות בעניין וכדי שלא תהיה מה שנקרא 

 איפה ואיפה בתחום הפוליטי ובעיקר מה שנקרא מניסיונות כאלה ואחרים. 

עירוניות של  מדובר בשלוש קבוצות עיקריות בוועדת התמיכה הזו שהן קבוצות 

קרית אתא, זה הכדורסל, הכדורעף והכדורגל שהם מועדונים מפוארים מאוד 

 שמעסיקים ילדים, נערים, נוער ובוגרים וכמובן קבוצת תחרות. 

ובעיקר אנחנו תומכים במסגרת ועדת התמיכות האלה בספורט שהוא מאוד ידוע,  

ומחכות לו. זהו, הרבה שנים, והקבוצות האלה נשענות כמובן על התקציב הזה 

 זה התמיכות. אין שיקול דעת מיוחד ובמיוחד, ולכן אני מבקש להצביע מי בעד.

 רק כדי להבין, מה שאתה אומר שזה בעצם יצא למישהו חיצוני, שלם:-ה. רובין

לא, זה החוק אמר לנו להקים ועדה מקצועית שהיא במסגרת העירייה. להזכירך  ע:”י. פרץ, רה

 את התקציבים האלה ואישרנו את התקציב. מי בעד? תקציב העירייה מאשר 

 בכמה שלבים הם מקבלים את זה במשך השנה?  צ. אסולין:

מי למשהו, החלוקה היא חלוקה רגילה שיש.  1. זה הולך 1:12במהלך השנה, זה  ע:”י. פרץ, רה

 סיעת שלם.-נמנעים 3בעד. מי נגד? מי נמנע?  12בעד? 

 

 טוריון החברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא בע"ממינוי נציגי העירייה בדירק .6

מינוי נציגי העירייה בדירקטוריון החברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא. המומלצים  ע:”י. פרץ, רה

הם פרץ יעקב, שטרניק עדנה ובן שלוש רואי. הם החברים שנמצאים, מכהנים 

כן, מי  היום בדירקטוריון ואנחנו מבקשים להשאיר אותם מכהנים בדירקטוריון.

 בעד?

 רגע, בתאגיד עירוני לא צריך להיות ייצוג של האופוזיציה?  ר. דוד:

  נמנע. 1סיעת שלם. מי נמנע? -נגד 3בעד. מי נגד?  11מי בעד? לא בהכרח.  ע:”י. פרץ, רה
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מינוי גזבר לעירייה בהתאם לפקודת העיריות ולחוק הרשויות המקומיות )יעוץ משפטי(  .7

 אחוז משכר מנכ"ל, בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים 95-85שכר של , לפי 1975 –תשל"ו 

-מינוי גזבר לעירייה בהתאם לפקודת העיריות ולחוק הרשויות המקומיות התשל"ו ע:”י. פרץ, רה

אחוז משכר מנכ"ל בהתאם לחוזר מנכ"ל  95אחוז עד  85לפי שכר של  1975

 משרד הפנים. 

מתמודדים. לאחר שני ימי  42מדות במכרז שפורסם למשרה הוגשו, הגישו מוע 

מי בעד? מיון ועדת המכרזים המליצה על מר רונן רוזנפלד להיות גזבר העירייה. 

  סיעת שלם.-נמנעים 3בעד. מי נגד? מי נמנע?  12

אני רק אומר לכם שההחלטה בוועדה למכרזים החליטה פה אחד לאשר את  

 85י חוזר ששכרו ישולם לפי מינויו של רונן רוזנפלד למשרת גזבר העירייה. ואנ

 אחוז משכר המנכ"ל בהתאם להחניות חוזר מנכ"ל משרד הפנים. 95אחוז עד 

בעד. מי נגד? אין  12ואני שוב פעם חוזר על ההצבעה כפי שהקראתי. מי בעד?  

 נמנעים. תודה רבה.  3  נגד. מי נמנע?

 

 מינוי יו"ר ועדת רווחה )רשות( והרכבה .8

מינוי יו"ר ועדת רווחה, ועדת רשות והרכבה. אני ממליץ שהועדה הזאת יעמוד  ע:”י. פרץ, רה

בראשה אריה מיזליס. ובהרכב יהיה סיעת שלם, סיעת נץ, סיעת הליכוד, סיעת 

 . תודה רבה. הישיבה נעולה. פה אחדאושר אמת. אלה המומלצים. מי בעד? 

 

 סוף הישיבה

 


